
Närvarande

Protokoll

1. Mötets öppnande

Styrelsemötet öppnades 18.05

2. Val av mötessekreterare och justerare

Robin är vald som säkreterare

Anders är vald som justerare

3. Genomgång och godkännande av dagordning

Agenda är godkänt av alla med en kommentar att vi kanske inte hinner med allt. §7 prioriteras över §6

och §8

4. Genomgång och godkännande av tidigare protokoll

Styrelsemöte 5 2024/2025

Mattecentrum

Mötesnummer 19

Datum & tid 2024-10-23 18:00 - 20:30

Plats Forskaren

Ledamöter

Anders Österlund

Carina Tovi

Christel Tholse Willers

Melissa Dogo

Robin Christensen

Suppleanter

Johannes Mosskin

Ej närvarande

Mia Kleregård

Micaela Klinbgspor
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5. Nulägesanalys: status ekonomi och verksamhet

Nya räknestugor. Nya räknestugor har öppnats i Karlskrona och Sigtuna, med mycket positiv medial

uppmärksamhet, särskilt i Karlskrona där lokala medier gjorde reportage. En räknestuga öppnar

preliminärt även i Luleå den 21 november.

Mateninja-kampanj i Luleå: I samarbete med NCC distribueras Matteninja-spelet till grundskolor i

Luleå, där klasser kan vinna 10 000 kr genom att delta i en tävling. Målet är att engagera elever och

öka intresset för matte.

Stöd för lokalföreningarnas roll och struktur: Vi har påbörjat en dialog för att tydliggöra

lokalföreningarnas syfte och roll. Ett fysiskt möte planeras med Stockholms lokalförening för att ta in

deras synpunkter, och kansliet ser över stadgar för att förenkla och stödja föreningarnas arbete.

Nytt voluntärstöd: En kunskapsbank för volontärer har lanserats med repetitionskurser och

pedagogiska tips, skapad tillsammans med Advania. Den är tillgänglig för att stärka volontärernas

kompetens och insatser i föreningarnas aktiviteter.

Näringslivs uppföljning.

Publicering av nytt matematerial: Tack vare ett nytt samarbete med Afry ser vi fram emot att 

publicera över 1 000 nya matteuppgifter på matteboken.se, vilket kommer att ge volontärer och

elever tillgång till ett stort antal nya räkneövningar. Dette är tack vara engagemanget från

Lokalföreningerna och det prioriteras att få ut materialet efter kansliet och styrelsen blev

uppmärksamtgjort på att detta material finns.

Nytt sponsoravtal med E.ON lokalt i malmö som kansliet ska jobba på att få nationellt med

förhoppning om att beloppet kan öka.

Avtalet med ABB och Nordea löper ut. Nordea fortsätter med mindra stötta, något som kansliet

fokusera på att få upp igen och angårende ABB så fokuseras det på att bygga vidare på den bra

relation och det faktum att Mattecentrum har varit en del av dett succefulla interna lederskaps

program Leader Leap.

Offentlig uppföljning.

Vi har beviljats 427 000 kr från MUCF, en oväntad men positiv förstärkning för vår verksamhet.

Kansliet har rapporterat MUCF-bidraget för 2023 och ansökt om nytt stöd för 2025. Oron kring att

bidragsgrundande medlemmer är så nära 60 procent spärren gör att kansliet forstätter insatser för att

öka andelen detta. Konvent och lokalföreningers stöd till detta är i fokus.

Fler personer har aktiverat stödmedlemskap under sommaren. Det undersökas att möjliggöra

medlemskap via autogiro för ökad tillgänglighet.

Den nuvarande insamlingspolicy erbjuder begränsad vägledning kring etiska överväganden och

potentiella partners. Johannes föreslår en policyöversyn, med stöd av styrelsens

insamlingsgrupp, för att skapa ett nytt och mer omfattande utkast. Styrelsen godkänner

förslaget 

På konferensen Sustainability Spotlight fick vi positiv respons från vår partnerskaper och från

Stockholm Live. Samtal med Stockholm Live drivs på för att undersöka möjlighet kring stora live

event.

Att göra-uppgift

Kolla upp om målsmans godkännande behövs för att registrera medlemskab. Detta er med syfte att

bättre förstå vilka hinder som finns för att öka antalet bidragsgrundandemedlemmer,

Tilldelad: Johannes Mosskin • Klar senast: 2024-12-13

6. Rapport från arbetsgrupperna

Uppdateringar nerprioriterades för att hinna gå genom §7 och §8.
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7. Matteboken.se

Förslaget om att utforska och utvärdera möjligheterna för att öka intäkterna från Matteboken.se

godkännas av styrelsen. Det finns mycket spännande attt gå vidare med därför vill styrelsen att fokus

i denna fasen ska vara att förstå och identifiera behov först innan det läggs resurser på analyser och

utvärderinger kring t.ex juridik, ekonomi, teknik och riskar. 

8. Novus varumärkesundersökning

Det finns mycket potential för MC att använda Novus rapporten till kommunikation och positionering.

På nästa styrelsemöte ska styrelsen ta beslut om vilken kommunikations strategi vi anväder med

Novus rapporten.

Att göra-uppgift

Lägg till agenda punkt på styrelsemöte #20 - Beslut kring kommunikations approach för Novus

rapporten

Tilldelad: Johannes Mosskin • Klar senast: 2024-11-20

9. Budget och verksamhetsplan 2025

Föslag på budget och verksamhetsplan skickas ut till styrelsen till läsning för att ha mera tid till dalog

och beslut på nästa styrelsemöte.

10. Övriga frågor

11. Nästa möte

På nästa möte prioriteras beslut kring 2025 års budget och verksamhetsplan samt beslut kring 

Novus. 

12. Mötet avslutas

Mötet stängdes 20:30

Ort och datum

Mötesordförande

Carina Tovi

Sekreterare

Robin Christensen

Justerare

Anders Österlund
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